

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES**

**Item
D20 DIGITAL-TYPE DATA-ONLY FACILITIES**

**Article
D20 INSTALLATIONS DE TRANSMISSION
NUMÉRIQUE RÉSERVÉES AUX DONNÉES**

(a) CNCP 4 wire (or equivalent) facility for digital transmission to a maximum of 56000 bits a second. Accesses must be located within the same serving Wire Centre. No longer available for new installations, additions to existing installations or changes of address.

(b) Provides for a cesium-standard timing signal to synchronize timing between digital channels on different transmission media.

(c) Teleglobe

(1) Provides a 4-wire (or equivalent) facility for digital transmission to a maximum of 64000 bits a second. This facility is designed to customer specifications. Accesses must be located within the same serving Exchange. A 3-year minimum contract period applies with termination charges as specified in Article 21 of General Tariff Item No. 10.

C (a) Installation de transmission numérique quatre fils (ou l'équivalent) de CNCP fonctionnant à un débit maximum de 56000 bits/s. Les points d'accès doivent être situés dans le même central de desserte. N'est plus offert dans le cas de nouvelles installations, d'ajouts aux installations existantes ou de changements d'adresses. **C**

(b) Transmission du signal de chronométrage standard d'une horloge au césium pour synchroniser les signaux de chronométrage entre deux supports de transmission numérique différents.

(c) Téléglobe

C (1) Installation personnalisée de transmission de données 4 fils (ou l'équivalent) fonctionnant à un débit maximal de 64000 bits/s. Les points d'accès doivent être situés dans la même circonscription de desserte. La durée minimale du contrat est de 3 ans, et les frais de résiliation sont ceux indiqués au paragraphe 21 de l'article 10 du Tarif général. **C**

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D20(a).....	\$ 260.00	\$ 450.00
D20(b)	24.25	600.00
D20(c)(1)	630.00	600.00